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Protokół Nr 30/2017 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta 

odbytego 15 maja 2017 r.  pod przewodnictwem 

pani Marii Stępniowskiej – Przewodniczącej Komisji 

______________________________________________________________ 

 

 

Posiedzenie otworzyła pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji,  

witając jej członków i zaproszonych gości. 

 

Listy obecności stanowią  załączniki nr 1 i 2  do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2017 r.  

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Proponuje, aby jako pierwszy omówić punkt 2, a następnie punkt 1 i 3. Nie ma 

innych propozycji, przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przedstawionym porządkiem obrad wraz z 

wniesioną poprawką? 

 

Głosowanie:  za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Porządek obrad został przyjęty wraz z poprawka jednogłośnie (3 – za)  

i przystąpiono do jego realizacji.   

 

Ad. 2 

 

Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

programu współpracy Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi  

w 2016 r. – załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę chętnych, to 

może ja zapytam. Ile ofert wpłynęło?  
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Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi:  

W ubiegłym roku 76 organizacji złożyło łącznie 121 ofert. Miasto podpisało 

łącznie 103 umowy. Kilka ofert nie zostało dofinansowanych, a kilka  

z organizacji zrezygnowała z dofinansowania podając różne przyczyny.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

A ci co zrezygnowali, o jakie kwoty wnioskowali? 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z organizacjami Pozarządowymi: 

Tego w tej chwili nie powiem. Nie wszyscy czekają tylko na dotacje, sami  

również w swoim zakresie szukają sponsorów.  
 

Magdalena Łośko – członek Komisji: 

Czy w regulaminie jest zapis, że jeśli, któraś z organizacji nie przyjmie środków, 

to czy będą ponosić jakieś konsekwencje? 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Nie, ale jest to brane pod uwagę w następnym roku.  

Była w ubiegłym roku taka  sytuacja, że jedna z organizacji za późno złożyła 

wniosek o dotację i niestety za późno było, żeby można było podpisać z nią 

umowę. Ale to były takie pojedyncze sytuacje. Ogólnie w ubiegłym roku dużo 

organizacji były zadowolonych ze współpracy z Miastem. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

Głosowanie:  za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad. 1 
 

Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2017 r.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Na wrzesień proponuję: 

 Promocja lokalnego biznesu, oraz informacja o warunkach stworzonych 

przez miasto potencjalnym inwestorom. 

 Sprawozdanie z wykonania  budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2017 r. 
 

W październiku: 

 Promocja miasta poprzez  sport amatorski. Zaangażowanie miasta  

w organizacje  imprez  sportowych o charakterze lokalnym, krajowym   

i  międzynarodowym.   
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Na listopad: 

 Informacja  na temat planowanych w 2018 roku działań w zakresie promocji  

Miasta Inowrocławia. Analiza materiałów promocyjnych Miasta /gadżety, 

wydawnictwo itp./. 

W grudniu: 

 Opiniowanie projekt  budżetu  Miasta Inowrocławia na 2018 rok. 

 Plan pracy komisji na I półrocze 2018 r. 

 Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w  Strategii Rozwoju  Miasta za 

2016 r. 

Punkty stałe: 

 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 Sprawy bieżące.      

Żadnych uwag do zaproponowanego planu pracy nie widzę. Przystępujemy do 

głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego planu pracy Komisji 

na II półrocze 2017 r.? 

 

Głosowanie: za – 3, przeciw – 0, wstrzy. się – 0. 

 

Plan pracy Komisji na II półrocze 2017 r. został przyjęty jednogłośnie –  

załącznik nr 4  do protokołu. 

 

Ad. 3 
 

Sprawy bieżące. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

Komisja trwała od godz. 13
00

 do godz. 13
40

. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i promocji Miasta 

 

Maria Stępniowska 

 
Protokółowała  

  

Maria Legwińska 

 


